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LIBERALERNA LINKÖPING 

Fråga: Avser S+M-styret att agera för att förbjuda 
användningen av lustgas? 
 

Användandet av lustgas i berusningssyfte har blivit allt vanligare de senaste åren, i synnerhet i lägre 
åldrar. Men det har även kommit indikationer på att lustgas används i studentkretsar. Trots att 
användandet av lustgas kan ge allvarliga och långtgående konsekvenser finns det idag inget 
nationellt förbud mot användbart. Dock har regeringen tagit emot en utredning för hur en 
begränsning av lustgas skulle kunna gå till. Dessvärre ligger ett nationellt förbud långt borta och 
från liberalernas sida kan vi inte avvakta på ett nationellt förbud. 

 

Med anledning av ovan vill jag fråga ansvarigt kommunalråd, 
 
1. Kommer S+M-styret att genomföra förändringar i de lokala ordningsföreskrifterna för att 
förbjuda användningen av lustgas på allmän plats under 2025 senast kvartal 2? 
2. Kommer S+M-styret att säkerställa att problemet följs upp utifrån att det införs i de lokala 
ordningsföreskrifterna både politiskt och i berörda verksamheter? 
 

Åsa Wennergren, 

Gruppledare Liberalerna Linköping 
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